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PROCES – VERBAL 

Încheiat cu ocazia ședinței  extraordinare, de îndată, a  Consiliului  local  al  municipiului  

Târgu Mureș  din data de 15 martie 2023 

 

 

Din totalul de 23 de consilieri locali în funcție, sunt prezenți la ședință 21 consilieri din 

care 12 în sală și 9 online. Absentează d-nii  consilieri : dl. Suciu, dl. Pescar. 

 

Dl. consilier Papuc: - Declar deschisă ședința extraordinară de îndată de astăzi 15 martie 

2023. Avem două puncte pe ordinea de zi. Domnul Iszlai, vreți să luați cuvântul înainte de a supune la 

vot ordinea de zi? Facem prezența. 

Dl. consilier Iszlai: - Nu, este o greșeală. 

Dl. consilier Maior: - Domnul președinte dacă domnul Iszlai nu zice nimic aș dori eu 10 

secunde. 

Dl. consilier Papuc: - Vă rog. 

Dl. consilier Maior: - Cu rugămintea de a...cu punctele de pe ordinea de zi. Aș face un 

mic comentariu. Am votat în comisie pentru abținere datorită faptului că nu am fost informat exact de 

ce s-a întâmplat. În rest aș dori ca pe viitor să nu mai intervină astfel de materiale în ultimele 5 minute 

ca să ne ia de pe.. știu eu, că nu putem să fim informați așa cum trebuie. Vă doresc o zi bună, deci 

pentru materiale, pentru ordinea de zi, o zi bună tuturor colegilor. La mulți ani tuturor maghiarilor și 

celor de etnie maghiară din Târgu Mureș. Mersi mult. 

Dl. consilier Papuc: - Mulțumim domnul Maior. Bun, prezența: 

Dl. Tamási - prezent,  dl. viceprimar Portik – prezent în sală,  dl. Szabo Peter –prezent în 

sală , d-na Frunda – prezentă în sală, dl. Kelemen – prezent în sală, dl. Berecki Sandor – prezent, d-na 

Kakassy – prezent, dl. Iszlai – prezent , dl. Jakab – prezent în sală, dl. Szabo Arpad – prezent în sală, 

dl. Venczi – prezent în sală, dl. Suciu  –absent, dl. Șarlea– prezent, dl. viceprimar György – prezent în 

sală, dl. Voicu – prezent, dl. Pescar – absent, dl. Kiss Zoltan – prezent în sală, dl. Maior – prezent, dl. 

Moldovan Călin – prezent în sală, dl. Papuc – prezent în sală, dl. Pui – prezent , dl. Mureșan –prezent 

, dl. Pápai  – prezent în sală.  

 

Dl. consilier Papuc: -Ședința este statutară. Vă rog să votați ordinea de zi, cei din sală pe 

aparate cei  online să vă manifestați cu da ,nu sau să vă abțineți. La vot ordinea de zi. 

Dl. Tamási – pentru, dl. Berecki Sandor – pentru, d-na Kakassy – pentru, dl. Iszlai – pentru 

, dl. Șarlea– pentru, dl. Voicu – pentru, dl. Maior – pentru, dl. Pui – pentru , dl. Mureșan –pentru . 

 

Cine este pentru? – 21voturi (9 online) 

Cine este împotrivă?- 

Cine se abține? - 

Ordinea de zi a fost aprobată cu 21 de voturi pentru. 
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Punctul nr. 1 din ordinea de zi 

Proiect  de hotărâre privind avizarea Documentației de delegare a gestiunii activității de 

colectare separată și transport separat al deșeurilor menajere și al deșeurilor similare provenind din 

activități comerciale din industrie și instituții, inclusiv fracții colectate separat, componente ale 

Serviciului de Salubrizare al Județului Mureș din cadrul Sistemului de Management Integrat al 

Deșeurilor Municipale Solide din Județul Mureș (SMIDS Mureș), aferentă zonei 2 Târgu Mureș. 

Dl. consilier Papuc: - Dacă dorește cineva să ia cuvântul, dacă nu, eu o să am la acest 

material și la următorul o serie de amendamente care presupun: începând de la referatul de aprobare, 

oriunde există privind aprobarea documentației de delegare, în hotărâre la fel în preambul aprobarea 

de delegare a gestiunii, la acest material articolul 3 va deveni articolul 1, respectiv se aprobă 

documentația de delegare a gestiunii activității, urmând se aprobă gestiunea delegată și urmând se 

aprobă studiul de oportunitate. Acesta este amendamentul. Prima dată supun la vot varianta fără 

amendament, varianta inițială. 

Cine este pentru? –  

Cine este împotrivă?- 14 voturi (4 online) 

Cine se abține? – 3 voturi (dl. Șarlea, dl. Moldovan, dl. Pápai) 

Hotărârea inițială nu a fost adoptată, 14 voturi împotrivă. 

 

Dl. consilier Papuc: - Acum amendamentul. 

Cine este pentru? – 16 voturi (4 online) 

Cine este împotrivă?-  

Cine se abține? –  

Amendamentul a trecut, 16 voturi pentru. 

 

Dl. consilier Papuc: - Acum hotărârea împreună cu amendamentul, la vot vă rog. 

Cine este pentru? – 18 voturi (6 online) 

Cine este împotrivă?-  

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 18 voturi. 

 

Punctul nr. 2 din ordinea de zi 

Proiect  de hotărâre privind avizarea Documentației de delegare temporară - până la 

finalizarea procedurii de atribuire prin licitație deschisă, a gestiunii activității de colectare separată și 

transport separat al deșeurilor menajere și al deșeurilor similare provenind din activități comerciale din 

industrie și instituții, inclusiv fracții colectate separat, componente ale Serviciului de Salubrizare al 

Județului Mureș din cadrul Sistemului de Management Integrat al Deșeurilor Municipale Solide din 

Județul Mureș (SMIDS Mureș), aferentă zonei 2 Târgu Mureș. 

Dl. consilier Papuc: - Și aici am un amendament, în referat privind aprobarea 

documentației de delegare temporară, în preambulul hotărârii la fel privind aprobarea documentației 

de delegare temporară și la articolul 1 se aprobă documentația de delegare temporară. Domnul Pápai 

vă rog. 

Dl. consilier Pápai: - Bună ziua, aș dori să o întreb pe doamna director dacă poate estima 

cam cât o să dureze această perioadă de tranziție și când o să avem operator final, având experiența 

ultimilor ani și ultimelor licitații și aș dori să rog executivul municipiului Târgu Mureș să acorde mai 

mult sprijin noului operator desemnat, să nu ajungem în situația în care am ajuns cu actualul. 

Mulțumesc. 

Dl. consilier Papuc: - Doamna director Toth vă rog. 

D-na director Toth: - Bună ziua, răspunsul la prima întrebare, cât durează o astfel de 

procedură de atribuire a unui contract prin licitație deschisă este foarte greu de estimat, din experiența 

noastră pot interveni în această procedură foarte multe contestații, tot ce țin de astfel de licitații și în 

acest sens noi am estimat că trebuie să prevedem aproximativ 18 luni pentru perioada de tranzit în care 

un operator să asigure continuitatea serviciului și în acest timp o să demarăm sau de fapt demarăm 

împreună cu cele două proceduri și o să reușim să finalizăm, să încheiem licitația deschisă. 
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Dl. consilier Papuc: - Mulțumim doamna Toth. Domnul Pápai. 

Dl. consilier Papuc: - Ok, deci să înțeleg că în acest mandat care a început sub semnul 

gunoiului nu o să mai avem încă odată tot scandalul cu gunoiul menajer, adică 18 luni e deja în 

mandatul următor din câte calculez eu. Ok. Mulțumesc. 

Dl. consilier Papuc: - Mulțumec.Deci, supun la vot hotărârea inițială , fără amendament 

prima dată. 

Cine este pentru? –  

Cine este împotrivă?- 17 voturi (7 online) 

Cine se abține? – 3 voturi (dl. Șarlea, dl. Moldovan, dl. Pápai) 

Hotărârea inițială nu a fost adoptată, 17 voturi împotrivă. 

 

Dl. consilier Papuc: - Acum amendamentul. 

Cine este pentru? – 17 voturi (5 online) 

Cine este împotrivă?-  

Cine se abține? –  

Amendamentul a trecut, 17 voturi pentru. 

 

Dl. consilier Papuc: - Acum hotărârea împreună cu amendamentul vă rog. 

Cine este pentru? – 19 voturi (7 online) 

Cine este împotrivă?-  

Cine se abține? –  

Hotărârea a fost adoptată cu 19 voturi. 

 

Diverse 

 

Dl. consilier Papuc: - La diverse dacă mai sunt luări de cuvânt? 

Dl. consilier Mureșan: - Da am o interpelare dacă îmi permiteți. 

Dl. consilier Papuc: - Da. 

Dl. consilier Mureșan: - Am făcut o interpelare in octombrie 2022 către Poliția Locală, 

din cauza faptului că nu putem circula în siguranță în orașul nostru, sunt mașini parcate unde este 

staționare interzisă, sunt mașini parcate în curbe, sunt mașini parcate în intersecție. Deci nu ne putem 

asigura practic, dacă intră cineva în noi cu mașina suntem buni de plată. Am primit un răspuns din 

partea Poliției Locale, din răspuns deduc că pentru parcări aiurea s-au dat în medie 7 amenzi pe zi, asta 

dacă socotim și sâmbăta și duminica, vă rog frumos să rețineți această cifră, 7 amenzi pe zi, nu știu din 

cap câți angajați are poliția locală dar ea dă 7 amenzi pe zi și aș vrea să urmăresc un pic mai mult 

această speță și cer ca Poliția Locală să-mi trimită procesele verbale cu toate amenzile din 17.02.2023, 

17.01.2023. Pot să anonimizeze bineînțeles ce este de anonimizat. Deci, doresc pentru aceste două zile 

să văd toate procesele verbale și aș dori să mai întreb Poliția Locală câți om/oră sau poate câți      

oameni/ oră este nevoie ca să se dea 7 amenzi? Vă mulțumesc. 

Dl. consilier Papuc: - Mulțumesc și eu. Domnul Moldovan și domnul Pápai după aceea. 

Dl. consilier Moldovan: - Mulțumesc domnule președinte, stimați colegi nu vreau decât 

să vă transmit o doleanță a cetățenilor din Cartierul Ady Endre, mai precis strada Ady Endre blocurile 

34 A, 34 B, eu consider că este o situație excepțională și ca atare solicit executivului să vină în sprijinul 

acestor cetățeni și să balasteze accesul spre garaje în spatele acestor blocuri 34 A, 34 B. Este un noroi 

acolo foarte mare, accesul la garaje este pur și simplu îngreunat și cred că în regim de urgență se poate 

rezolva cu o mașină de piatră fără nici o problemă. În numele cetățenilor care domiciliază aici în Ady 

Endre, blocurile 34 A 34 B și ce o mai fi pe acolo, vă mulțumesc. 

Dl. consilier Papuc: - Mulțumesc și eu, domnul Pápai.  

Dl. consilier Pápai: - Dacă tot a amintit colegul meu de mașini parcate aiurea, mi-a fost 

semnalat că cei de la Parcări cu plată, amendează mașini parcate neregulamentar, dar în afara spațiului 

dedicat parcărilor cu plată, deci, la colț de stradă și așa mai departe. Nu mi se pare absolut deloc normal 

acest lucru, eu știu că noi le pretindem să aibă încasări cât mai mari, dar acolo  cred că ar trebui să 

amendeze totuși Poliția, și nu  cei de la parcări. Nu știu cine intervine, Poliția locală sau ... Și legat de 
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această problemă, aș dori să întreb ADP-ul când o să avem acea mașină de ridicat, care ni se promite, 

mie de 4 ani cel puțin.  

Pe de altă parte, că tot îl văd pe dl.  Moldovan  acolo, am primit solicitări multe, ca în acele 

alveole pentru copaci, unde nu sunt copaci de foarte mult timp, să se planteze, dar pentru asta cred că 

și ADP-ul ar trebui să curețe puțin locul, că multe sunt betonate, sunt asfaltate, etc. Deci, cumva ar 

trebui să conlucrați cu Serele și să mai plantați niște copaci în orașul acesta. Mulțumesc. 

Dl. consilier Papuc: - dacă mai dorește cineva sa ia cuvântul? Nu. Atunci declar închisă 

ședința de azi, 15 martie. Mulțumesc și La mulți ani! și din partea mea.    

 

 

 

 

 

Dl. consilier Papuc Sergiu Vasile – preşedinte de şedinţă ____________________ 

 

 

 

Secretar General al Municipiului Târgu Mureş ____________________ 

                                   Bordi Kinga 


